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Protokoll styrelsemöte S12

Närvaro: Malin Gurenius Ordförande
Josefin Brandt Sekreterare
Erik Mossberg Skattmästare
Björn Nilsson Cafémästare
Martin Belohorka Industrimästare
Lars Dunemark Programmästare
Pernilla Andersson Överphös
Jacob Gradén Revisor(Ständig adjungerad)

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Pernilla Andersson, Överphös.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Föregående mötes protokoll S09, S10 och S11 godkändes.

§6 Meddelanden Björn meddelar att cafét endast har gjort av med 1000 kr i ar-
betsglädje än så länge.

Josefin meddelar

• att protokollet till VTM är klart för justering.

• på onsdag skall det vara Dwww-möte i iDét klockan 17.00.

§7 Beslutsuppföljning Inget.

§8 Styrelsen under
nollningen

Pernilla vill välja Mariana Chevez till Vice Överphös, styrelsen
beslöt att låta valet gå igenom.

Pernilla vill att styrelsen skall synas på ett roligt sätt under noll-
ningen. Exempelvis genom att vi kommer till sittningar och spexar
och att vi har på oss roliga och enhetliga kläder under noll-
ningsveckorna.

Pernilla vill att styrelsen ska vara phös till märkesmålningen,
Josefin och Malin ställde upp på det.

Styrelsen beslöt att vid uthyrning av lokaler under nollningen
måste källarmästaren först fråga Överphös om hon/han behöver
lokalen. Lokaler ska alltid i första hand bli uthyrda till noll-
ningsaktiviteter.
Styrelsen beslöt även att om en lokal blir bokad och Överphös
sedan upptäcker att lokalen behövs till en nollningsaktivitet, får
styrelsen ställa in uthyrningen och överlåta den till Överphös.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03mg
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03jbr
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d01em
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03bn
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d02mbe
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d04ld
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03pa
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d01jg
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Styrelsen ska göra en sektionsblankett som nollorna ska få fylla
i. Där kommer de bland annat att kunna fylla i om de är in-
tresserade att engagera sig i sektionen på något sätt.

§9 Övrigt Jacob Gradén hade lite frågor och uppmaningar till oss. Han
undrade om mästarna har haft mästerimöten då varje mästeri
skall ha möte två gånger per termin. Det är även bra om mötena
protokollförs.
Jacob anser att vi bör fylla i nyhetsarkivet och kalendern bättre.
Det är varje mästares ansvar att deras aktiviteter kommer upp
på hemsidan.
Angående iDét undrar han varför en lampa där inne fortfarande
är sönder. Han påpekade även att styrelserummet behöver stä-
das.

Malin meddelar att D´du redaktören Mattias Zippert vill avgå.
Vi behöver med det en ny redaktör. Vi diskuterade möjliga kan-
didater.
D´du måste på något sätt ändra form så att sektionsmedlem-
marna läser den. Josefin påpekade att den bör komma in i iDét
på något sätt för det är där folk vistas och kan läsa den.
Pernilla tog upp ett förslag att man kunde ha ”Veckans före-
tag”, vilket skulle innebära att man har lite information om ett
företag i D´du i utbyte mot att företaget sponsrar oss med ex-
empelvis 500 kr.

§10 OFMA

Vid protokollet

Josefin Brandt
Sekreterare

Justeras

Malin Gurenius
Ordförande
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